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Länsstyrelsen 
Jämtlands län 
831 86 ÖSTERSUND 

Ansökan om bygdemedel om 15.000:-, för uppförande av väderskydd vid  
busshållplats i GEVÅG, Ragunda kommun.  

Ansökan lämnas av Gevåg Byaförening org.nr. 892600-0606, med säte i Ragunda 
kommun. 

Adress; 
(c/o) Per-Ivar Johansson 
Gevåg 166 
844 91 HAMMARSTRAND 

Kontaktperson i ärendet: 
Föreningens ordförande 
Per-Ivar Johansson 
Tel. 076-146 77 13 

Föreningens kassör; 
Doritha Nilsson 
Tel, 070-214 30 41 

Revisorer: 
Revision av föreningens räkenskaper 2019 och -20, avses att upphandlas från extern 
revisionsbyrå, då tidigare revisorer från räkenskapsåret 2018, avsagt sig uppgiften 
p.g.a. åldersskäl 

Behov av väderskydd/busskur i Gevåg;  

Har initierats utifrån "medborgarförslag" till byföreningens styrelse. Styrelsen 
dryftade ärendet vid sammanträde och konstaterade att behov av väderskydd förelåg 
samt beslutade att, ge uppdrag till ordföranden att verka för ansökan om bygdemedel 
till Länsstyrelsen före 1:a November (bilagal). 

Gevåg byaförening 
c/o Per-Ivar Johansson 
Gevåg 166 
844 91 HAMMARSTRAND 



Beskrivning: 2. 

Väderskyddet c:a 2 x 3m, planeras att utföras i stil, motsvarande ett flertal redan 
befintliga väderskydd längs väg 87 mellan Stugun mot Östersund. (bilaga 2) 

Placeringen av objektet planeras var i anslutning till busshållplats på fastigheten 
Ragundabotten 1:838, vars fastighetsägaren är vidtalad och samtyckt. 
Avtal upprättas efter att bygdemedlen har beviljats. 

Beräknad tidplan: 
Uppförande av byggnaden beräknas påbörjas snarast efter bidraget beviljats, 
materialet upphandlats och kommer att vara fårdigställt före 2020-05-31. 

Beräknade kostnader, finansiering och redovisning 

Beräknade kostnader innefatter material till grundläggning och byggmaterial och 
beräknas till c:a 14. - 15 kkr, enligt bifogad kostnadssammanställning. (bilaga 3) 

Kostnadssammanställningen är en kalkyl med normala osäkerhetsfaktorer, varför 
angiven specificerad summa avviker något från ansökt bidrag om 15.000:-
(femtontusen kronor) som "tak-kostnad". 
Aterredovisning av förbrukade medel må ske mot visade fakturor å kvittenser. 

Erforderliga byggnadsarbeten genomförs av byns ideella krafter utan särskild 
kostnad. 

Per-Ivar Johansson 
Ordf. Gevåg byaförening 

Bilagor: 

Mötesprotokoll bilaga 1 
Modellbeskrivning busskur bilaga 2 
Kostnadssammanställning bilaga 3 
Besyrkt protokollsunderlag med 
uppgift om behörig f:a tecknare bilaga 4 
Föreningens historik bilaga 5 



Protokoll från styrelsemötet Gevågs Byaförening 2019-11-15 

Närvarande vid mötet: 

Per-Ivar Johansson 
Dorita Nilsson 
Britt Graaf 
Anna — Carin Wallin 

§ 1. Mötet öppnas 

§ 2. Dagordning föredrogs av ordförande samt godkändes därefter. 

§ 3. Dorita Nilsson utses jämte ordförande att justera mötesprotokollet. 

§ 4. Ordförande informerade om att, hyresgästen i förenngens lägenhet säger upp hyrsavtalet för 
avflyttning 2019-11-30. 
- Mötet enades om att söka ny hyresgäst, för inflyttning snarast efter nuvarande hyresgästens 
flytt. 

§ 5. Ordförande informerade om förslag till Gevågs Byaförening, från Hans-Ola Berglund att, 
anskaffa/bygga ett väderskydd/busskur vid byns mittre busshållplats. 
Mötet konstaterade att behovet av busskur föreligger då arbetspendlare och studeranden till 
Stugun/Östersund dagligen färdas med buss från hållplatsen. 

Mötet beslutade att verka för att uppföra en busskur vid angiven plats, samt uppdrog till 
ordförande att söka bygdemedel för materialkostnaden till denna kur. 

§ 6. Vid övriga frågor, diskuterades eventuella arrangemang inför närmaste kvartalet fram till 
årsaskiftet. 
Mötet beslutade att Dorita kontaktar GUB-band för att eventuellt engagemang 

§ 7. Mötet avslutades 

Vid pennan 
- 

Per-Ivar Jorfansson 

Justeras 

YiMei. I TJA 
Dorita Nilsson 
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Länsstyrelsen 
Jämtlands län 

Kostnads- 
sammanställning 
Bilaga till ansökan om bygdemedel 
Bilaga till rekvisition bygdemedel 

Diarienummer: 

e Sökande 
Namn 

Gevåg byaförening 
Organisationsnummer 

8 1  9 i  2 1  6 i  0 i  0  I —  i  0 i  6 0 8 

  

e Specifikation av kostnader 
Beskrivning Beräknad kostnad Underlag nr 

MARKARBETEN 

Vägtrumma, / diam 300 mm, L 6000 mm  

Fyllnadsmassor / 8 m3 inkl. transport 3 2 oo 
GRUND 

Mursten funkis rak, 10 st a 45:- 45o 
GOLVPLAN 

Syllplanka 45 x 120 impr. 12 m a' 25:-/m 3ö ct- 

Golvreglar 45 x 70 impr. 18 m a' 16:-/m 28 8 
Golvtrall 28 x 120 impr, 55 m a' 13:-/m 7 i 5 
VÄGG / 17m2 

Enkelfaspanel 22 x 120 vitgr. 160 m a' 19:-/m (Tö 24  0 
Väggregel 45 x 95 37 m a' 17:-/m g .5 å 
TAK 

Ytterpanel 21 x 120 35 m a' 12:- 426 
Takplåt TP 20 9 m2 a' 75:- 6 75.  
Vindskivor, foder, skruv, beslag o fårg / c:a 1000:- / å 6 b 

Summa: 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON TELEFAX E-POST WEBB 

831 86 ÖSTERSUND Residensgränd 7 010-225 30 00 010-225 30 10 jamtland@lansstyrelsen.se lansstyrelsen.se/jamtland  



Protokoll fört vid Gevågs byförenings, 
NSSTYRELSEN I 

JÄMTLANDS LAN 

årsmöte den14 april 2019. 
INK 2019 -10- 31 

1.0rdförande Per-Ivar Johansson hälsaden- 
välkommen och öppnade mötet. 

2.Till ordförande för mötet valdes Per-Ivar 

Johansson. 

3. Till sekreterare för mötet valdes Karl-Anders 

Norman. 

4.Till justerare valdes Stefan och Gunnel Löfgren. 

5.Kallelse och dagordning god känndes. 

6.Styrelsens verksamhetsberättelse för 2018 

föredrogs. 

7.Styrelsens förvaltningsberättelse för 2018 

föredrogs. 

8.Revisionsberättelsen för 2018 föredrogs. 

9.Balans och resultaträkning fastställdes och 

resultatet överfördes till kommande år. 

10. Mötet beslutade om ansvarsfrihet för 

styrelsen. 



3it... yz 

11. Styrelsens förslag till verksamhetsplan för 

2019 godkänndes. 

12. Till ordförande för verksamhetsåret 2019 

valdes Per-Ivar Johansson. ( lår) 

13. Val av styrelseledamöter och suppleanter för 

2019. 

Dorita Nilsson kassör ( lår kvar) 

Peter Lennartsson ( omval 2 år) 

Stefan Löfgren (lår kvar) 

Sinnikka Laitinen ( lår kvar) 

Suppleanter 

Britt Graaf ( lår kvar) 

Anna-Karin Wallin ( omval 2år) 

14. Val av övriga funktionärer 

Revisorerna Margareta Persson och Kerstin 

Dahle'n hade avsagt sig omval. Mötet beslutade 

att styrelsen utser nya revisorer. 



4/3  
Bystugefogdar 

Omval av Stefan Löfgren och Peter Lennartsson. 

Stugvärd:Margareta Lindström omval( lår) 

Fönsterputsargrupp: 

Kerstin Godin sammankallande 

Gunnel Löfgren 

Sinnikka Laitinen 

Karl-Anders Norman och Stefan Löfgren. 

15.Till valberedning valdes styrelsen. 

16. Medlemsavgift för 2019 fastställdes till 

50 kr för enskild och 100kr per familj. 

17. Inga motioner har kommit in. 

18. Övriga ärenden: Frågan om hur utlåningen av 

Gevågspärmen skall ordnas togs upp.Pärmen har 

en förmåga att komma på villovägar och ingen vet 

var den är. Flera förslag kom upp men inget 

beslut fattades. 



4~4 c4/971-- 
Gunnel Löfgren 

4A 

19. Per —Ivar avslutade mötet med att tacka Britt 
och Dorita för deras insatser under året och 
överlämnade blommor. 

Sedan blev det dags för kaffe, smörgås och god 

kaka. 

Vid pennan 

Karl-Anders Norman 

Justerare 

Oc-24-t, 
Stetan Löfgren 
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HISTORIK över Gevågs tyaförening 
Sam anställni n g sedan starten 

1963-03-17 

1963-11-17 

Ragunda kommun vill överlåta skolbyggnaden i Gevåg till byborna, men detta fordrar 
att det finns en förening som mottagare 
Vid ett bymöte beslöts enhälligt att av Ragunda kommun som gåva emottaga Gevågs 
skola. 
Till styrelse för 1964 valdes följande personer: 
Karl Persson, Hillevi Nilsson, Axel Hellström, Gunnar HaMn, Hilding Löfgren och 
Erik Westin. 
Som tillsyningsman  för skolan valdes Erik Wikström 
Ett arkiv föreslås upprättas med Leonard Eriksson som arkivarie 
Den nybildade föreningen skall kallas Gevågs lyaförening 

1964-04-26 Konstituerande sammanträde 
Ordf.: Erik Westin, 
v.ordf.: Hillevi Nilsson 
Sekr.: Gunnar Haln 
Kassör: Karl Persson 
Ledamöter: Axel Hellström, Hilding Löfgren 

Beslöts: Befintliga tillgångar i "Gevågs Ungdomsförening" över-föres till 
byföreningen 
Byn's samfålligheter skall besiktigas 
Ett kaffelotteri skall anordnas. 

Nya stadgar antages. 
Föreningen hoppas kunna få uthyrning till turister och låter därför avbalka 
samlingslokalen för fler sängplatser. Ovre våningen uthyres. 

1966 
1967 
.968 
969 

970-02-18 
970-04-08 

1970 

1972 
1973 

1974 
1975 
1976 
1977 
1980 
1982 

1983-05-04 
1984-04-17  

Styrelsen ska fastställa gränserna för samfålligheten vid Stenbäcken 
Fråga om vattenledning och utv. målning. Brandförsäkring tecknas 
Beslöts fortsätta att kartlägga byn's samfålligheter 
Försök hyra ut skolan till semester-boende. 
Gunnar H. och 011e Norman skall försöka sälja samfålligh. 
( Stenbäcken) för att ra bättre ekonomi. 
Beviljas Gevågs Byaförening lagfart  på skolfastigheten Gevåg 3:18 
Årsmöte. Val av Styrelse: Ny Ordf.: Gösta Olsson 
Beslutas att utförsälja några träd vid Stenbäcken. 

011e Englund hyr lägenheten uppe och större reparation genomföres, varvid ett lån 
tages hos länsbostadsnämnden på 10.000:-, som skall amorteras med 8.000:- 
Beslut att teckna avtal med Vårdhemmet om uthyrning 
Beslutades att verka för att det gamla badhuset skulle rivas. 
Vårdhemmet lovade fårdigställa ommålningen av skolan. 

Arbetas vidare med fjolårets fråga om badhuset ( bastun) 
Kris i ekonomin! 1.000:- kr föreslås överföras från Vägsamfålligheten 
Bastun såld för 600:- Styrelsen fortsättningsvis 5 personer 

1.000:- överföres från Vägsamfålligheten. 
Skolan ommålas utvändigt ( 2.500:- ), några bord och stolar samt en kokplatta inlcöpes. 
Hyra för lägenheten uppe sättes till 150:,  / mån + strömkostnad. Skänkta björnjärn 
skall åtgärdas. 
Årsmöte: Ny ordf. Lars-Erik Graaf. 
Årsmöte: Ny ordf. Gösta Svejgård. 

http://wb631788.bahnhofbredband.se/hist/1-Jistorikgbf.htm 2009-05-28 



Gevågs Byaförening Sammanställning sedan starten Sida 2 av 3 

1985 Beslöts inköpa radio med bandspelare 

1986 Beslöts att anskaffa en ny flagga samt ordna ny flaggstång 
1987 Erik Hillerström blir ny hyresgäst, kallhyra på 600:- / månad 
1991 Årsmöte: Protokoll saknas. (Hilding L sjuk och avlider under året). Vattenskador. 

Under året arrangeras genom Jan Lindströms försorg en mycket uppskattad 
emvändar-dag med stort deltagande av utflyttade bybor. 

1992-04-24 Ny styrelse: Ordf. Karl-Eric Hoflin, 
Valberedning tillsättes. 
Förnyelse av stadgar skall göras och medlemsavgift bör uttagas. 
Inventarielista bör upprättas och en info-tavla skall uppsättas. 
Minneskort skall upptryckas av Jan Lindström. 
Lennart Melin har skänkt virke till ett staket vid Bystugan, som huset numera kallas, 
sedan Jan L. tillverkat och satt upp en träskylt. Bättre dörrlås anskaffas. 
Ordf. meddelar att han avser tillsätta en Nöjes- och Aktivitets-kommitté samt en 
Bystuge-kommitté, så att arbetsuppgifterna kan spridas bland fler bybor. 
Årliga Kams-fester  blir en bra inkomstkälla. Övriga återkommande årliga fester blir: 
Valborgsfest  med majbrasa, Sensommarfest  med sur-strönaming och Lilla Julafton  
med Luciatåg. 

1993 Bystuge-kommitté: Åke Dahkn (sam.kall.) 
Aktivitets- och Nöjeskommitté: Gösta Moberg (sam.kall.) 
Medlemsavgift: 25:- för ensamstående, 50:- för familj, över 80 år=0 
Av landsbygdsutvecklings-medel erhålles 25.000:-, vilka användes till att med hjälp 
av ALU-arbetskraft bygga en permanent Kams-bod, sätta upp en kulturhage runt 
tomten m m. Från Boverket erhålles 17.300:-,så att en handikapp-anpassad 
entréramp och d:o toalett kan byggas. 
F.d. Gevågs-bon Jan Mellander skänker ett parti tyg till byföreningen. 

1994 Den 5/10 ordnas en timmes "Upp till 100" med Radio Jämtland från Bystugan. 
1995 Ordf föreslår och får i uppdrag att söka förvärva Ragunda-bottens samfällda tomt på 

Karestranna till Byföreningen. 
Jan Lindström far Ragunda kornmuns kulturpris efter förslag från Gevågs 
Byaförening. 
Till ytterligare upprustning av lokalerna erhålles av Bygde-medel = 20.000:- och av 
landsbygdsutveckl .medel = 25.000:- kronor 

1996 M a a Ragunda kommuns Jubileumsår ordnas många aktiviteter: 
Utsällningar i Bystugan av Jan Lindström (januari) och den tyske vilt- och 
landskapsmålaren Rudolf Michalski (sept.) 
Jubileums-caféer anordnas i april och sept samt en välbesökt Hemvändar-dag den 
10 juli med middag och underhållning i Axel Hellströms nya verkstad. 
Under året har med ALU-hjälp skett en upprustning av köks-avdelningen, 
vattenledningen har isolerats, fönstren målats och förnyats, utomhusboden har justerats 
samt vattenförsörjnings-utrustningen ombyggts. 

Karestranna-tomten är nu i byföreningens ägo. Detta har bekostats med 
byutvecklingspengar samt gåva av Märta Nordlund och 
Hans-Ola Berglund 

1997 Efter påtryckning från styrelsen har en busskur uppsatts vid riksväg 87 
Nya uthyrningsregler för Bystugan har fastställts 

1998 En grovröjning på Karestranna har genomförts av Tommy Hale'n, och vidare har en 
kloterutrustning inköpts. Anders Svejgårds lag från Gevåg hemförde årets "VM" i 

http ://wb631788 .bahnhofbredband. se/hi st/Historikgbf. htm 2009-05-28 



KJ v ag s ny tum =lig å,ammanstanning sedan starten 5 Sida 3 av 3 

61-50-600Z 
Kloter i Ragundabygden. 

1999 En grillplats och en Kloterbana iordningställes på Karestranna 
Från Laxviken, Föllinge inköpes 45 st stolar till stora salen för 7.500:- 
Begagnad diskmaskin av restaurangtyp inköpes 
Ett utvecklingsbidrag om 12.000 :- kronor lyckades ordföranden ordna, vilket användes 
till inköp av konferenstavla, overhead-apparat och högtalare med förstärkarutrustning. 
Bra att ha vid kursarrangemang. 
Axel Hellströms Verkstads AB skänker ett antal lättare bord 

2000 Efter många års insamling av pengar kunde en investering av ett nytt 
yttertak av plåt göras. Kostnaden blev 109.000 :- kronor, till vilket vi 
fick 35.000:- i bygdemedel, En gåva på 10.000:- från Ambjörn Larsson, Sundsvall 
och resten kunde betalas med egna medel. 

2002 Till årsmötet hade Karl-Eric Hoflin önskat avgå som ordförande och därför blev 
Lennart Melin ny ordförande  för byföreningen. 

Sammanställt - 2003-01-27 - Karl-Eric Hoflin 

http://wb631788  bahnhofbredband. se/hi  st/Hi storikgbf. htm 2009-05-28 



Ordf 2002-2005 L.Melin Kassör 2002-2012 i Melin 

2005 Axels prissamling. TV och Videåanläggning inköptes och bygdes in i ett skåp 

2006 Lägenheten renoverades av LM,AH 

Nils-Åke Snar flyttade in hyran 1500:- 

07-08 Esbjörn Westin sedan Sara Karlsson 

07 Hagen lagades genom att kurs anordnas 

08 ny pump till vattenkällaren .Janne Hansson föreslår att en pump inköpes till varje brukare. 

2011 broräcket lagades.K.E.Hoflin föreslår att det gallras på Karistranna och blev det av 

J.E Andersson och pengarna gick till en värmepump 

Ommålning utvändigt 

Tröjor för 14280:- 
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